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تصویربرداری فصل دوم مجموعه تلویزیونی »نجلا« در تهران در حال انجام است.
 به گزارش جام جـــــــم، گـــــــروه تولید ســـــــریال مناســـــــبتی »نجلا ۲« بـــــــه کارگردانی 
خیرا... تقیانی پور و تهیه کنندگی سعید سعدی در حال حاضر در لوکیشنی واقع در 
جنوب تهران مشغول تصویربرداری هستند. تا نیمه مهر ماه تولید در تهران ادامه 

پیدا می کند و پس از آن گروه برای ادامه کار عازم جنوب کشور و سپس کشور عراق 
خواهند شـــــــد. از میان بازیگران حضور ایوب آقاخانی در پروژه قطعی شـــــــده و قرار 
است در فواصل کار چند بازیگر دیگر نیز به سریال اضافه شوند. همچنین با توجه 
، محیا دهقانی در فصل دوم جایگزین  به حضور سارا رســـــــول زاده در پروژه ای دیگر

این بازیگر شده است. به گفته سعید سعدی، این ســـــــریال برای پخش در سال 
آینده از شبکه سوم سیما آماده خواهد شـــــــد. فصل دوم »نجلا« که در ۳۰ قسمت 
تولید خواهد شد، به بازگشـــــــت کاراکترهای قصه از کربلا و حوادثی که در این مسیر 

برایشان رقم می خورد می پردازد.

ایوب آقاخانی بازیگر »نجلا 2« شد

یون رادیو و تلویز

همه پای این کار ایستادند
یال »گاندو 2«  با حضور رئیس صداوسیما و معاونت سیما و مدیر شبکه3 برگزار شد آیین تجلیل از عوامل سر

 آیین تجلیل از عوامل ســریال »گاندو 2« با حضور دکتر علی عســکری ریاســت ســازمان صداوســیما، حمید شــاه آبادی معاون ســیما و جمعی از مدیران شبکه ســه و عوامل این ســریال، صبح روز گذشــته در تالار خورشید سالن 
زینب علیپور طهرانی

فاطمه عودباشی

رسانه

اد، مدیر روابط عمومی معاونت ســیما با اشاره به سفر  همایش های صداوســیما برگزار شد. در این مراســم علی فروغی، مدیر شــبکه ســه و مهدی آذرپندار مدیرگروه فیلم و سریال شــبکه هم حضور داشــتند. ابتدا حمید خواجه نژ
اخیر دکتر علی عســکری به جلفا و بازدید از سریال »سلمان فارســی« بیان کرد: »این دومین مراسمی است که برای یک ســریال برگزار می شود و آقای دکتر علی عســکری وقتشــان را به آن اختصاص می دهند. یکی سفر اخیر ایشان به 
یونی روی آنتن نیز اشاره کرد و از دکتر شاه آبادی خواست سخنانی را در  یون در نظرسنجی مردمی قرار گرفته است«. وی در ادامه به ســریال های تلویز جلفا بود و دیگری تقدیر از عوامل سریال گاندو که جزو سریال های پربیننده تلویز

این خصوص ایراد کند.

سریال تاثیرگذار و به یادماندنی
حمید شــاه آبادی، معاون ســیما ابتدای صحبت هایش بیان کرد: از آقای دکتر علی عســکری سپاسگزارم که 
به حوزه فیلم و ســریال توجه خاصی دارد و وقتش را برای ســریال و تجلیل و تشــکر از بزرگوارانی که برای این 

سریال ماندگار زحمت کشیدند، گذاشت.
وی در ادامه از تقارن این مراسم با ایام شهادت رئیســعلی دلواری گفت و افزود: رئیسعلی دلواری نیز فضای 

ملتهبی را در آن روزگار گذراند. اتفاقی که در طول این سریال هم افتاد.
شــاه آبادی همچنیــن عنــوان کــرد: چنیــن ســریال تاثیرگــذار و بــه یادماندنــی نیــاز جــدی جامعــه اســت که با 
گانــدو شــکل گرفــت. ســریالی کــه هــم عامــه مــردم پســندیدند و هــم جامعــه نخبگانــی. همیــن جــا از همه 
دست اندرکاران این سریال تشــکر می کنم. پس از صحبت های کوتاه معاون سیما گزارش مردمی از سریال 

گاندو پخش شد که اغلب سریال را دیده بودند و بابت ساخت آن از عوامل و کارگردان تشکر می کردند.

یک قدم رو به جلو
مهدی نقویان، مدیرعامل موسســه شــهید آوینی نیز با تشــکر از عوامــل برگزاری این مراســم گفت: به نظــر من این 
نشســت صمیمانه با برنامه های دیگر تفــاوت عمده ای دارد. این که گــروه تولیدکننده زحمات خودش را کشــید و در 

کنار آن مدیر شبکه هم برای پخش این سریال خیلی زحمت کشید.
وی ادامه داد: همین طور که در حال پیشــرفت هســتیم، فشــارهای زیادی روی صداوسیما هســت و عده ای به جای 
رســانه ملی می گویند رســانه میلــی! بله میــل به انقــلاب و جمهــوری اســلامی اســت. امیدواریم گانــدو یک قــدم رو به 
جلو در صداوســیما باشــد. در حــوزه امنیت به شــدت قدرتمند هســتیم با این کــه در منطقه ای قــرار داریم کــه ناامنی 
اطرافمــان موج می زنــد. در پزشــکی و علــم و دانش نیــز پیشــرفت هایی داریم و جزو کشــورهایی هســتیم کــه مقابل 
کرونا دستاوردهایی کسب کرده ایم اما همچنان با هجمه هایی روبه رو هســتم. بنابراین از همه دست اندرکاران این 

سریال و به خصوص آقای افشار تشکر می کنم که چنین سریالی را ساختند و ماندگار کردند.

آرامش و صمیمیت در پشت صحنه
خســرو شــهراز که در این ســریال نقش بازپرس امنیتــی را بازی 
کرد هم گفــت: بهتریــن نکتــه ای کــه می توانــم عنوان کنــم این 
اســت کــه ســاخت چنیــن ســریال ســنگین و دشــواری نیــاز به 
تجربه و امکانات بزرگی دارد که آقای افشار و آقای امینی از پس 
آن برآمدند. من از آنها تشکر می کنم که این فضای پر از آرامش 
و صمیمیــت را در کار ایجاد کردند تــا بازیگــران در کمال آرامش 
بتواننــد به وظیفــه خــود عمل کننــد. کمتر کســی می توانســت 
چنین اشــرافی روی چنین کار بزرگ و دشــوار و سنگینی داشته 
باشد. خوشــحالم عضوی از خانواده گاندو بودم و از همه بابت 

ساخت این سریال تشکر می کنم.

90درصد رضایت مخاطبان
علی فروغی، مدیر شبکه ســه هم ســخنانی در این زمینه ایراد کرد و گفت: ما برای سریالی دور 
هم جمع شــده ایم که قریــب 9۰درصد رضایــت مردم را بــه همراه داشــت. یعنی بــه نوعی همه 
اقشار جامعه آن را پسندیدند و این اتفاق مهمی است. این ســریال توانست رکورددار باشد 

و نظر مخاطبان بسیاری را به خود جلب کند که نشان از قدرت و قوت رسانه است.
ح آن  وی ادامه داد: جهت گیری این ســریال از همــان ابتدا خیلی روشــن بود و ابایی هــم از طر

نداشت و به شکل کاملا هنرمندانه و مردم پسند یک سریال مهم و تاثیرگذار ساخت.
فروغی همچنین افزود: این ســریال نشــان داد کــه اگر حرف مــردم را هنرمندانه بیــان کنیم با 
عالی تریــن اقبال و رضایــت مردم مواجــه خواهیم شــد. گاندو همچنین توانســت بیــن اهالی 
هنــر اعتمادبه نفس به وجــود آورد و فصــل جدیــدی در این گونــه از فیلمســازی را ایجــاد کرد. 
هم قــدردان بازیگران نقش مثبت بایــد بود و هم بازیگــران نقش منفی کــه کار خطیری انجام 

دادند. این را بدانید که نگاه عزیزان ما به شما نگاهی ویژه  است.
مدیر شــبکه ســه درباره پخش این ســریال هم توضیح داد: گاهی برای عده ای تصور می شــد 
شــبکه ســه شــجاعت کرده که این ســریال را پخش کرده. در صورتی که اگر مــا تصمیمی برای 
»گاندو« گرفتیم، با حمایت و اشراف و کمک دکتر علی عســکری بود. ما هر دو فصل را مدیون 

حمایت غیرعلنی و پشت صحنه ایشان هستیم.

گاندویی ها جهاد کردند
مجتبی امینــی، تهیه کننده ســریال نیز با تاییــد صحبت ها و نظــرات کارگــردان و تشــکر از حمایت های رئیس صداوســیما بیان 
کــرد: خانواده گانــدو زحمت بســیاری از همــان ابتــدای این ســریال در ســال 1۳98 کشــیدند، اما مهجــور و یک جاهایــی مظلوم 
واقع شــدند. وی ادامه داد: فکر می کنم چراغی روشــن شــده که نباید خاموش شــود و این راه باید ادامه پیدا کند. وقتی یک اثر 
هنری درباره نفوذ خلق می کنید، هدایت کار با مشــکل مواجه می شــود. اما همه عوامل با همه وجودشــان پای کار ایســتادند. 
از کارگردان گرفته تا بازیگران و عوامل پشــت دوربین تا اثری خلق شود که مطالبه مردم اســت و جایش در تلویزیون خالی بود. 
امینی همچنین توضیــح داد: موضوعات جذاب زیادی در این زمینه هســت و از طرفی مردم هم توقع شــان بالا رفته اســت. فکر 
می کنم ســریالی با ایــن پروداکشــن بعد از انقلاب تا امروز ســاخته نشــده بــود. لازم اســت همین جا عنــوان کنم در این شــرایط 
ســخت کرونایی بچه ها جهاد کردند و تلاش شــان کمتر از کادر درمان نیســت. به صورت شــبانه روز جهاد کردند تا این ســریال 

ساخته و روی آنتن برود.

برچسب بازیگران سازمانی
ســوگل طهماســبی نقش عطیه، همســر محمد را در این ســریال بازی می کرد. وی در این مراســم صحبت هایش را با دو گلــه آغاز کرد و 
گفت: روی ما گاندویی ها برچســب بازیگران ســازمانی خورده اســت و این گونه شــناخته شــده ایم. در این چند روز من برای کار به چند 
دفتر رفتم و همه من را نقد می کردند و می گفتند چرا در این ســریال بــازی کردی؟ می خواهم بگویم وقتی با مــا چنین برخوردی می کنند 
تنها حمایت شــما مســؤولان اســت که باعث دلگرمی می شــود. وی ادامه داد: زمانی که من برای بــازی در فصل یک ایــن مجموعه نزد 
آقای افشار آمدم، می دانستم کار بد نمی ســازد. بنابراین اعتماد کردم و آمدم. حالا نیاز به حمایت ویژه شما دارم. نه فقط من بلکه همه 
بازیگران این سریال روی اسم شان بعد از گاندو برچســب می خورد. طهماسبی همچنین افزود: سال گذشــته از همه سریال ها تقدیر 
و تشکر شد. اما از گاندو ۲ که برای نوروز پخش شــد تقدیری نشد و اصلا صحبتی از این ســریال به میان نیامد. احساس کردم ما خیلی 

مظلوم واقع شدیم. امیدوارم این نشست راهی باشد برای ما گاندویی ها که در این مسیر استوارتر حرکت کنیم.

گاندو، صدای مردم بود
، کارگــردان نیز پــس از تشــکر از رئیــس ســازمان و مدیران کــه ایــن فرصــت را در اختیار  جــواد افشــار
خانــواده گاندو قــرار داده انــد، گفت: بــه اعتقاد مــن گاندو ویژگــی خاصی داشــت. این کــه تبلیغات و 
هجمه هایی که علیه صداوســیما بود را خنثی کــرد. گاندو، صدای مردم بود. حتــی صدای منتقدان و 
معترضان هم بود. این که می گویند صداوســیما از مردم فاصله گرفته، گاندو ثابت کرد صداوســیما 

همچنان کنار مردم است. در دیالوگ ها نیز شفاف سازی و مطالبه گری کاملا مشخص بود.
وی دربــاره واکنش های عده ای نســبت به این ســریال هم توضیــح داد: واکنش هایی کــه عده ای به 
این سریال داشــتند هم برای ما شــگفت انگیز بود. جالب این که هم صدای رفقا و همراهان در آمد 
و هم معانــدان. فکر می کنم گانــدو، این گفتمــان را راه انداخت و می شــود این مطالبه گــری در کارها 

وجود داشته باشد و از سویی، نیازهای فرهنگی  و هنری جامعه را هم برآورده کرد.

حواشی سیاسی نه رسانه ای
آرش قادری، نویسنده سریال هم با اشــاره به این که بعد از دو فصل از این سریال بالاخره 
نوبت به تقدیر از آنها رســید هم گفت: می خواهم از دوســتانی قدردانی کنم که برای گاندو 
زحمت کشــیدند امــا امــروز در ایــن مراســم نیســتند. مــا از همــان ابتــدای پخش ســریال 
بــا حواشــی ای مواجــه شــدیم کــه بایــد در حــوزه سیاســت بیفتد نــه رســانه. مــن به عنوان 
نویســنده ایــن ســریال می توانم بگویــم کــه بخــش بســیار ســنگینی را در دوران کاری ام با 
گاندو گذرانــدم. کلی کتــاب و مقالــه و گزارش بــرای نــگارش فیلمنامه این ســریال خواندم 
و ســعی کردم از پرونده هایی که توســط قوه قضاییه بررسی شــده در کار اســتفاده کنم که 
در این دنیا و آن دنیا مدیون کســی نباشــم. از همه دوســتان هــم که برای ایــن کار زحمت 

کشیدند صمیمانه تشکر می کنم و امیدوارم گاندو همچنان ادامه داشته باشد.

7 ماه طاقت فرسا
پنــدار اکبــری نیــز کــه نقــش یــک مامــور امنیتــی را در ایــن ســریال بــازی کــرد، بــا اجــازه از 

بزرگ ترهای جمع گفت: ممنون که این جلسه را برگزار کردید. 
حــرف دل مــا را تهیه کننــده گفــت. مــا هفت مــاه طاقت فرســا بــرای این ســریال داشــتیم. 
چــه در گرمــا و چــه در ســرما به ســختی کار کردیــم امــا حواشــی هــم بــرای ایــن کار ایجــاد 
شــد. بااین حــال خوشــحالم نقــش ســعید را بــازی کــردم و ممنونــم از آقــای افشــار و 
 آقــای امینــی که بــرای ایــن نقش بــه مــن اعتمــاد کردنــد. امیــدوارم گانــدو همچنــان ادامه 

داشته باشد.
نســرین نکیســا هم که نقش مادر محمد، مامور امنیتــی را بازی کرد عنوان کــرد: انعکاس 
این ســریال را می توان در مخاطبان دید. خوشــحالم که قطره ای از این دریای بیکران بودم 

و این که سریال دیده شد و مورد لطف مردم قرار گرفت.

پاسخ به یک پرسش
، مدیر گروه فیلم و ســریال شــبکه ســه در پاســخ به گله  مهــدی آذرپنــدار
سوگل طهماســبی بیان کرد: حق با شماســت. اما به دلیل شرایط خاص 
پخش ســریال تــا لحظه آخــر اعــلام نکردیم. چــون پخــش آن بــه مخاطره 
می افتــاد. همــه چیــز بــا احتیــاط و بــدون اعــلام قبلــی بــود. می خواســتیم 

سریال بدون حاشیه پخش شود.
در ایــن میــان محمدحســین رنجبــران، مدیــر روابــط عمومــی ســازمان 
صداوســیما نیز گفت: از خانم طهماسبی تشــکر می کنم که دغدغه گروه 

گاندو را دارد.

شوخی با مدیر شبکه
مجید نــوروزی بازیگــر نقش رســول یکــی از مامــوران امنیتــی گفت: مــن خیلــی در این 
مدت بــا مــردم مواجــه نشــده ام. اما اگــر اقبالــی بود بــرای همــه بچه ها بــود و امیــدوارم 
ایــن رونــد ادامــه داشــته باشــد و جالــب این کــه علــی فروغــی بــا او دربــاره نقشــش در 
 ایــن ســریال شــوخی کــرد و او نیــز در پاســخ گفــت: مــن دوربیــن گوشــی شــما را هــم 

هک کردم.
پس از آن وله ای از 16۲ و صدای مردم پخش شد که نظرات شــان را با صداوسیما درباره 

ح کرده بودند. این سریال مطر

موجی که بین خانواده ها راه افتاد
محمد مختاری که در این ســریال نقش ابراهیم شــریف را بــازی کرد نیز در این مراســم 
خاطــره ای از برخــورد بچه های حراســت ســازمان و شــوخی ای کــه درباره نقشــش کرده 
بودنــد تعریف کــرد و گفــت: خداوند بــه مــن در ســریال »روزهای اعتــراض« لطــف کرد و 
باعث شد آن نقش را بازی کنم. بار دیگر هم لطفش شامل حال من شده و این نقش 

در »گاندو« به من محول شد.
وی در ادامــه صحبت هایش بیان کرد: ســال 86 که ســریال »روزهای اعتــراض« و نقش 
میرزا را بازی کردم آقــای میرباقری به من گفت که آبروی ســازمان را حفظ کــردی. اما بعد 
از آن ســریال من ســه ســال بیکار بودم و دســتم به هیچ جا بند نبود. برای بــازی در این 
ســریال هم خیلی هــا بــرای ما خــط و نشــان کشــیدند و عده ای هــم مــا را نفریــن کردند. 
می توانــم بگویــم این نقــش بــرای مــن در ایــن ۳۰ ســال کــه فعالیــت می کنم، بــه نوعی 
پوســت اندازی بود. امیــدوارم اتفاقی که بعــد از »روزهــای اعتراض« برای مــن پیش آمد 

بعد از »گاندو« پیش نیاید.
مختاری همچنین افزود: خوشــحالم این نقش دیده شــد و فرهنگی را بین خانواده ها 
ایجاد کــرده و بــه تعبیــری فرهنگســازی کرد. چــون من دیــدم که بچه هــا چه پســر و چه 
دختر بعد از دیدن این ســریال می گویند می خواهند مامور امنیتی شوند. یعنی موجی 
بیــن خانواده هــا راه افتــاد. بنابراین از مــا بچه هــای تلویزیون حمایــت کنید تا مــا هم با 

اعتماد به نفس بیشتر بتوانیم در این مسیر حرکت کنیم.


